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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande vice ordfö-
rande Ove Martinsson och Agneta Hagström. Justering sker onsdag 12 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 12 april 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 22 april 2010 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 maj 2010 
Ärende nr 2: Föreningsbidrag 2010 
Ebba Lundgren frågade vad det innebär när förvaltningen beskriver exem-
pelvis PRO Farsta Centrums lokal som handikappanpassad. Avdelnings-
chef Per-Ove Mattsson lovade förmedla en uppmaning till förvaltningen att 
det är viktigt att alltid tydligt beskriva vilka funktionsnedsättningar som 
avses när lokaler beskrivs som tillgängliga. 
 
Ärende nr 11: Redovisning av brukarundersökningar inom avdelningen för 
vuxna 
Blazena Westerlund uttryckte glädje över att ärendet har tagits fram men 
kritiserade i skarpa ordalag hur de olika enkäterna har utformats. Bland an-
nat ansåg hon att frågorna ofta är alldeles för abstrakta – vad betyder ord 
som respekt, aktivitet, bemötande och trygghet för brukarna? Per-Ove 
Mattsson svarade att det visserligen finns mer att göra när det gäller konk-
retionsnivån i enkäterna, men att de ändå har utformats av den professio-
nella personal som finns på enheterna och som känner brukarna väl. 
 
Blazena kritiserade även att enkäterna tas fram av dem som är föremål för 
utvärderingarna av verksamhetsmål och åtaganden, dvs personalen. De 
borde istället utformas av extern expertis. Per-Ove svarade att detta delvis 
är en kostnadsfråga men att det även ingår i verksamheternas kvalitetsarbe-
te att göra den här sortens uppföljningar.  
 
Ärende nr 13: Tertialrapport 1 2010 
Rådet hade inga synpunkter på ärendet. 
 
Ärende nr 16 och 17: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda be-
slut enligt SoL och LSS 
Rådet hade inga synpunkter på ärendena. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde: Per-Ove Mattsson rapporterade att stads-
delsnämnden inte har möjlighet att träffa rådet vid de tillfällen som rådet 
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har föreslagit, torsdag 17 juni eller torsdag 2 september. Nämnden föreslår 
istället torsdag den 21 oktober. 
 
Förvaltningen har bett rådet fundera på vilka verksamheter och aktiviteter 
som skulle kunna erbjudas när fritidsgården Tuben framöver görs om till 
ett allaktivitetshus. Rådet föreslog bland annat biografverksamhet och 
tyckte även att gruppboendena i områdeta bör tillfrågas. På förslag från rå-
det lovade Per-Ove Mattsson se till att rådet får uppdaterad information vid 
sitt nästa möte. 
 
Per-Ove berättade att boendedialoger genomförs i Hökarängen och Farsta 
strand, i samarbete mellan de kommunala bostadsbolagen, hyresgästföre-
ningen och förvaltningen. 
 

§ 6 Övriga frågor  
När det gäller tillgängligheten i Farsta Centrum konstaterade rådet att fas-
tighetsägaren nu har markerat nivåskillnaderna i golvet i den nya delen av 
centrumanläggningen med smala remsor med skrovlig yta. 

 
Stadsbyggnadsnämndens handikappråd har tidigare uppmanat det lokala 
rådet att bevaka utbyggnaden av strandpromenaden vid Drevviken. Rådet 
har i dagsläget inga synpunkter att framföra på de ritningar som man fått 
utskickade. Ove Martinsson berättade att han kommer att studera ritningar-
na närmare på plats. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 7 juni 2010 kl 15.00-16.30, med 
förmöte kl 14.15. 
 


